

Referat fra bestyrelsesmøde nr. 600

Grundejerforeningen Hampeland 18-03-2025

Tilstede er: Brian, Jørgen, Torben, Jesper, Rudi.

Afbud: Lena

1. Valg af referent
Jesper
2. Godkendelse af referat fra sidste møde (Se fremsendte)
Godkendt
3. Evaluering af generalforsamlingen
Generalforsamlingen er forløbet godt. Vi bemærker at der er kommet en del god feedback fra deltagerne umiddelbart efter. Vi lægger vægt på at der har været en god debat.
4. Overlevering fra Jørgen
Rudi overtager opgaven om regnvandsledninger og brønde.
Torben overtager opgaven om fjernelse af snerler ved løven 2-3
Rudi og Torben overtager Randbeplatingen
Brian og Torben overtager arbejdsdagen.
Runderingen bliver overtaget af den samtlige bestyrelse
5. Præsentation af bestyrelsen og opgaver
Vi gennemførte en runde hvor vi præsenterede vores opgaver og hvad vores respektive baggrunde er.
6. Fordeling af opgaver
Bestyrelsens opgaver er blevet fordelt og vil blive genbesøgt løbende
7. Valg af næstformand
Brian er valgt til næstformand
8. Status på Økonomi
Orienteringen er taget til efterretning
9. Status på igangværende projekter
 - Nyt fra udvalg

- Skilte
Rudi tager kontakt til udvalget og for sat gang i arbejdet snarest. Vi følger op på næste møde.
 - Glatføre
Brian og Rudi tager kontakt til udvalget og for sat gang i arbejdet snarest. Vi følger op på næste møde.
 - Områdepleje
Malerarbejdet bliver igangsat. Vi starter med carportene. De stolper der ikke er udskiftet skal males snarest muligt. Vi har modtaget tilbud hvor vi frit kan tage enkelte dele hver for sig.
 - Fjernvarme
Vi er blevet opmærksom på at der har været brug af vores affaldsløsninger. Dette bliver præciseret at de ikke må.
Der er opført kabler jf. den plan som der er fremlagt. Dog er disse kabler nogen steder lagt oppe på de enkelte huse – dette må kun ske efter aftale med den enkelte grundejer. Dette vil vi gøre fjernvarmen opmærksom på.
10. Information til grundejerne. Digitalt vs analog v. Rudi
Vi nedsætter et en arbejdsgruppe bestående af Jesper og Torben der har til opgave at lave en digital informationsmappe med alle de informationer der kunne være. Vi følger op på de kommende møder
 11. Oplysende referat eller ping/pong v. Rudi
Jf. de kommentarer der fra generalforsamlingen vil vi forsøge at gøre referatet mere komplet.
 12. Energifradrag for forbedringer af vores huse v. Rudi
Vi gør grundejerne opmærksom på at der eventuelt kan indhentes støttekroner fra energipuljen, hvis man skal lave mere arbejde end standard installationen ved fjernvarme.
 13. Eventuelt
Intet at bemærke